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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
W zwi¹zku z dramatycznym apelem o pomoc, jaki dotar³ do mojego biura senatorskiego z Wojewódz-

kiego Szpitala Specjalistycznego nr 2 w Jastrzêbiu Zdroju, uprzejmie proszê Pani¹ Minister o podjêcie
dzia³añ wspomagaj¹cych istnienie i dzia³anie placówki w Jastrzêbiu.

Z przekazanych mi informacji wynika, ¿e z³a sytuacja szpitala zwi¹zana jest z niskimi kontraktami,
jakie Œl¹ski Oddzia³ Narodowego Funduszu Zdrowia w Katowicach zawar³ z jastrzêbsk¹ jednostk¹. Do-
skonale zdajê sobie sprawê z tego, i¿ Narodowy Fundusz Zdrowia zmniejszy³ kontrakty szpitalom w ska-
li ogólnopolskiej, jednak placówka w Jastrzêbiu ju¿ w 2009 r. musia³a utrzymaæ siê z funduszy, które
by³y o 20–40 mln z³ ni¿sze od tych, które otrzymywa³y szpitale o podobnej wielkoœci. S¹ to znaczne kwo-
ty, które rzutuj¹ na sytuacjê finansow¹ i dzia³alnoœæ ca³ego szpitala. Ze wzglêdu na to, i¿ tegoroczne
kontrakty s¹ o 7,7% ni¿sze w stosunku do roku ubieg³ego (co daje 81772 punktów mniej), istnieje po-
wa¿na obawa o dalsze funkcjonowanie szpitala. Zaczyna brakowaæ leków, materia³ów medycznych
i œrodków opatrunkowych. Na dzieñ 30.09.2009 r. zad³u¿enie szpitala osi¹gnê³o poziom 44 407 233 z³!
Jednostka nie jest ju¿ w stanie wyp³acaæ nale¿noœci, wobec czego wierzyciele zaczynaj¹ windykacje.

Trzeba nadmieniæ, i¿ szpital posiada wysokospecjalistyczn¹ aparaturê, zmodernizowany blok opera-
cyjny oraz zatrudnia wysoko wykwalifikowan¹ kadrê medyczn¹, z uwagi na niski kontrakt nie jest
w stanie tego wykorzystaæ. Nie trzeba przypominaæ, ¿e najbardziej ucierpi¹ na tym pacjenci, którym do-
stêp do œwiadczeñ zdrowotnych zostanie powa¿nie ograniczony.

W zwi¹zku z tym proszê Pani¹ Minister o zajêcie siê spraw¹ i pomoc w ratowaniu sytuacji szpitala
w Jastrzêbiu Zdroju.

Z powa¿aniem
Antoni Motyczka




